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Zápisnica 

z 13. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 14.12.2017 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci  p. Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril  13. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal poslancov OZ, hlavného kontrolóra obce a občanov obce. Zároveň požiadal 
o vypnutie mobilných telefónov. 
Konštatoval, že na 13. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných  7 poslancov, čo je 
nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, preto vyhlásil OZ za uznášania schopné. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov: 7 
Ospravedlnili sa: p. Bystrík Ižold – nepríde, pracovné povinnosti.  
P. Ivana Švoliková – neskorší príchod, pracovné povinnosti. 
Pre rokovanie 13. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý bol 
uvedený v pozvánke. Spýtal sa, či má niekto z prítomných poslancov voči predloženému 
programu pozmeňujúce, alebo doplňujúce návrhy? Nemal nikto. 
 
Za návrh programu hlasovalo 7 poslancov. Konštatoval, že návrh programu 13. riadneho 
zasadnutia bol  všetkými prítomnými poslancami OZ schválený.  
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú a za overovateľov zápisnice                
 p. Mariána Valacha a p. Erika Šustáka.  
Za členov návrhovej komisie p. Milana Záhorského, p. Zuzanu Poláčikovú a p. Michala 
Benčata. 
 
           za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 

Bod  2        Kontrola plnenia uznesení OZ z 12. riadneho zasadnutia 

P. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia OZ z 12. 
riadneho zasadnutia.  Materiál tvorí prílohu č. 1. 
Uviedol, že uznesenia boli splnené. Poznamenal, že veci k uzneseniu XXIV/12 o webstránke 
sa plnia, je to na internete, každý sa môže prihlásiť. 
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a  vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal 
nikto. 
OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z 12. riadneho zasadnutia OZ. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III.  



Bod  3        Správa o činnosti obecnej rady 

P. Milan Záhorský, zástupca starostu obce predniesol správu o činnosti obecnej rady, správa 
tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
Počet poslancov 8, prišla p. Ivana Švoliková. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 
 

Bod  4        Správa o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb 

P. Milan Záhorský predseda finančnej komisie – predložil správu, ktorá tvorí prílohu č. 3.      
P. starosta vyzval k otázkam. 
P. Martina Holečková – čo je to BIGFIT? 
P. starosta – je to spoločnosť, ktorá má záujem v obci zriadiť posilňovňu, dnes sa s tým 
budeme ešte zaoberať. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb. 

 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 

Bod  5        Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
                    a zdravotníctva 

 
P. Ivana Švoliková, predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá tvorí    
prílohu č. 4.  
P. starosta poďakoval za obsiahlu správu a vyzval k otázkam. 
0tázky neboli. 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 
 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 

Bod  6        Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného   
                    poriadku a životného prostredia 

 
P. Marián Majer, predseda komisie predniesol správu o činnosti komisie,  správa  tvorí 
prílohu č. 5.  
P. starosta poďakoval a zároveň vyzval k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného   
 poriadku a životného prostredia. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 



Bod  7       Prerokovanie Protestu prokurátora 

 
P. starosta – Okresnou prokuratúrou Levice, nám bola vykonaná previerka na VZN Obce 

Kozárovce o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území 

obce Kozárovce č. 1/2016 zo dňa 27.04.2016. Nie je v súlade so zákonom, nesmú tam byť 

citované zákony. Týmto sme sa zaoberali aj na obecnej rade. Náš právny zástupca Mgr. 

Pirošík, Vám na Starých Horách vysvetlil čo je protest prokurátora a aké sú možnosti riešenia. 

Máme pripravené nové VZN a teda odporúča protest prokurátora vziať na vedomie, vyhovieť 

protestu prokurátora, zrušiť staré VZN a schváliť nové, kde budú zapracované pripomienky. 

Chcem sa spýtať, či je ku tomuto treba vysvetliť niečo obšírnejšie, či sú nejaké otázky, alebo 

môžeme pristúpiť k novému  VZN? 

Otázky a pripomienky neboli. 

OZ – berie na vedomie protest prokurátora. 

 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

OZ – vyhovuje protestu prokurátora 

         za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 
OZ – ruší Všeobecne záväzné nariadenie Obce Kozárovce o nakladaní s komunálnym 

odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce Kozárovce č. 1/2016 zo dňa 

27.04.2016. 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č.X. 

 
Bod  8       Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2017 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

P. starosta – VZN Vám bolo zaslané, mali ste priestor oboznámiť sa s ním, prerokúvali sme ho 
aj na Starých Horách. Tvorí prílohu č.6. Náš právny zástupca, ktorý toto VZN kontroloval, 
skonštatoval, že je v ňom zapracované všetko, na čo prokurátor poukazoval a je v súlade so 
zákonom a s protestom prokurátora. Len poznamenám, že pozvánku sme poslali aj na 
prokuratúru.  
Otváram priestor na otázky a pripomienky. 
P. Marián Majer – niekto reagoval na to pozvanie? 
P. starosta – nie, predpokladám že pri počte previerok by kapacitne nestíhali. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie VZN č. 1/2017 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi. 

Za : 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 



Bod  9       Prerokovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 6/2013 o zdravom 

životnom prostredí, udržiavaní čistoty a poriadku v obci Kozárovce 

P. starosta – na predchádzajúcom, čiže na 12. zasadnutí OZ dňa 25.9.2017 sme prijali uznesenie – 
spracovať dodatok k VZN o Verejnom poriadku doplniť  časť kontrola a sankcie. Pôvodný §11 sa zrušil 
a nahradil novým. Dodatok bol zverejnený na úradnej tabuli a bol prerokovaný aj na obecnej rade. 
Tvorí prílohu č. 7. Pripomienkoval ho aj právny zástupca obce p. Pirošík. V tomto znení ako ho máte 
predložený ho považuje v súlade so zákonom. 
 

P. starosta dal hlasovať za schválenie Dodatku č. 1 k VZN č. 6/2013 o zdravom životnom 

prostredí, udržiavaní čistoty a poriadku v obci Kozárovce. 

Za : 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 

Bod  10       Prerokovanie plánu práce OR a OZ na r. 2018 
 
 P. starosta – predniesol návrh plánu práce OR a OZ na r. 2018. Uvedeným sme sa zaoberali 
aj na obecnej rade. Na marcové zasadnutie OZ sme mali navrhnuté dva termíny, 22.3.2018 
a 26.3.2018. Dohodli sme sa na termín 26.3.2018. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie návrhu plánu práce OR a OZ na r. 2018. 
 
Obecná rada: 

15.03.2018   štvrtok 
14.06.2018   štvrtok    
13.09.2018   štvrtok 
30.11 – 01.12.2018   piatok, sobota 
 
Obecné zastupiteľstvo: 

26.03.2018   pondelok  
21.06.2018   štvrtok 
20.09.2018   štvrtok 
13.12.2018   štvrtok 

 
Za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 

Bod  11       Prerokovanie správy nezávislého audítora 
 P. starosta – materiál Vám bol zaslaný. Tvorí prílohu č. 8. Zameral sa hlavne na záverečnú 
časť, ktorú prečítal. Uviedol, že správu vypracovala Ing. Pohánková. Otázky a pripomienky 
k bodu 10 neboli. 
 
OZ – berie na vedomie správu nezávislého audítora. 

 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 



Bod  12    Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
Kozárovce na 1. polrok 2018 
 
Ing. Milan Obický hlavný kontrolór obce predniesol Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra obce Kozárovce na 1. polrok 2018. Uviedol, že plán je rozdelený do štyroch častí.  
Prečítal návrh na uznesenie a dôvodovú správu, prešiel jednotlivými bodmi návrhu plánu 
kontrolnej činnosti. Zdôraznil, že uskutoční kontrolu dodržiavania povinností a uplatňovania 
zákona č. 305/2013 Z. z. o elektronickej podobe výkonu pôsobnosti orgánov verejnej moci 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v podmienkach obecnej samosprávy. 
Materiál ste obdržali.  Bol zverejnený na úradnej tabuli, tvorí prílohu č. 8. 
 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval k otázkam, žiadne neboli. 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce Kozárovce na 1. polrok 2018, za poverenie hlavného kontrolóra vykonávať kontroly 
podľa plánu kontrol na 1. polrok 2018. 
 
Za : 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 

Bod  13    Kontrola plnenia rozpočtu a rozpočtové opatrenie  5/2017  
 
P. Milan Záhorský, predseda finančnej komisie informoval prítomných o plnení rozpočtu a 
rozpočtovom opatrení -   materiál Vám bol zaslaný, verím, že ste si ho naštudovali. Prečítal 
jednotlivé položky – plnenie, navýšenie, krátenie. Rozpočet – vyrovnaný. Materiál tvorí 
prílohu č. 9.  
 P. starosta vyzval k pripomienkovaniu. 
Pripomienky neboli. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Rozpočtového opatrenia 5/2017. 
 
 Za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 
 

Bod  14        Prerokovanie návrhu rozpočtu na r. 2018 a výhľadové roky 
                      2019 - 2020 
 
Počet prítomných poslancov 7. Chýba p. Marián Valach. 
 
 P. Milan Záhorský  oboznámil prítomných s návrhom rozpočtu. Materiál tvorí prílohu č. 10. 
 
 P. starosta – teraz by som dal priestor na Vaše otázky, potom stanovisko HK, a následne 
hlasovanie. Pokiaľ bude rozpočet schválený, ešte by som dal v rámci tohto bodu prerokovať 
dva súvisiace materiály teda návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce 
Kozárovce. Pokiaľ bude schválený rozpočet, suma v tabuľke je prepočítaná na aktuálny stav 



detí. A v rámci tohto bodu by som ešte dal prerokovať druhý súvisiaci materiál, zmluvu 
o poskytnutí dotácie na podporu športu v zmysle VZN č. 2/2007. 
Dávam priestor na otázky a pripomienky. 
Otázky a pripomienky neboli. 
 
P. starosta – ako hlavné priority čo sa týka kapitálových výdavkov je dostavba kanalizácie. 
K tomu sa všetko nastavilo, je to najvýznamnejšia položka. 
 
P. starosta oslovil Ing. Milana Obického , aby predniesol Stanovisko hlavného kontrolóra 
obce Kozárovce k návrhu  rozpočtu  na rok 2018 a výhľadové roky 2019 a 2020. 
 

Bod  15      Stanovisko hlavného kontrolóra obce Kozárovce k návrhu rozpočtu 
na r. 2018 a výhľadové roky 2019 - 2020 
 
 Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór obce prečítal stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2018 
a výhľadové roky 2019 a 2020. Rozpočet je nastavený ako vyrovnaný, rozpočet na r. 2019 – 
2020 nie je záväzný, je informatívny. Hlavný kontrolór odporúča rozpočet na r. 2018 schváliť 
a rozpočet na r. 2019 – 2020 zobrať na vedomie. Uviedol, že obecné zastupiteľstvo 
stanovisko hlavného kontrolóra  berie iba na vedomie. Materiál tvorí prílohu č. 11. 
 
OZ – berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce Kozárovce k návrhu rozpočtu na 
r. 2018 a výhľadové roky 2019 - 2020 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Rozpočtu na rok 2018        

Za: 7                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K  návrhu rozpočtu na r. 2018  bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 
 
OZ – berie na vedomie  návrh rozpočtu na výhľadové roky 2019 - 2020 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie  Dodatku č. 1 k VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce 

Kozárovce     

Za: 7                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 
P. starosta – v rámci rozpočtu sme schválili dotáciu 13 000€ pre TJ Lokomotíva Kozárovce. 
Zástupcovia sú Ing. Miloš Ďurovič a p. Štefan Holečka. Len pre úplnosť dodám, že je to 
zmluva ako bola schválená aj v minulom roku.  
 



P. starosta dal hlasovať za schválenie  Zmluvy o poskytnutí dotácie na podporu športu 

v zmysle VZN č. 2/2007. Uzatvorenú medzi: Poskytovateľ -  Obec Kozárovce, Prijímateľ -  

Futbalový klub Telovýchovná jednota Lokomotíva Kozárovce   

Za: 7                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 
 
 

Bod  16      Prerokovanie kontroly ÚPO Kozárovce 

 
P. Marián Majer predseda komisie výstavby, územného plánu, verejného  poriadku 

a životného prostredia - minulý rok na 8. zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 

29.9.2016 sme schválili ÚPO Kozárovce zmeny a doplnky č. 2. Raz ročne ÚPO musíme 

prehodnotiť. ÚPO Kozárovce sme sa zaoberali na komisii a následne aj na obecnej rade. 

Stanovisko komisie je nasledovné: Komisia Výstavby, územného plánu, verejného poriadku a 

životného prostredia konštatuje, že významná investícia spoločnosti PMA bola schválená na 

predchádzajúcich rokovania OZ a obstaranie ďalších zmien a doplnkov ÚPN nie je potrebné. 

P. Milan Záhorský – Zmeny a doplnky, koľko zhruba stoja? 
P. starosta – zhruba 5000€ a vyššie. Všetko záleží od rozsahu. 
 
Počet poslancov – 8, Vrátil sa p. Marián Valach. 
  
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie: Obec Kozárovce nebude obstarávať nové Zmeny 
a doplnky ÚPO Kozárovce. 
 
Za: 7                     proti: 0                     zdržal sa: 1 
Zdržal sa p. Marián Valach, nebol v rokovacej miestnosti na  prerokovávaní bodu 16. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 

Bod  17      Prerokovanie zámeru a kúpy pozemku 

 
P. starosta – máme zámer kúpiť pozemok od p. Jána Nováka. Je to pozemok oproti čističke. 

Je spracovaný znalecký posudok ohodnotený na 5,99€/m². Geometrický plán dal vypracovať 

záujemca, čo kupuje dom a o zvyšok, ako sme Vám zasielali, máme záujem  my. Zámer, prečo 

kupujeme je, že by sme chceli využiť výzvu, ktorá je vyhlásená v rámci kvality životného 

prostredia. Je to šibeničný termín. V marci je uzávierka. Budeme potrebovať aj stavebné 

povolenie, aby sme urobili zberný dvor. V rámci tejto výzvy by sme sa radi uchádzali nie len 

o zberný dvor, ale aj o techniku, ktorá by nám pomohla so zberom. Materiál tvorí prílohu      

č. 12. 

P. starosta dal hlasovať za OZ schvaľuje: 
 



1. Kúpnu zmluvu uzatvorenú medzi: Ján Novák – predávajúci a Obec Kozárovce - 

kupujúci 

2.  Predmetom prevodu na základe tejto zmluvy je odplatný prevod vlastníckeho práva 

k nehnuteľnostiam. 

Novovzniknutá parcela registra „C“ č. 5496/2, vedená ako Záhrady o výmere 2125m² vznikla 

spojením nasledovných dielov podľa Geometrického plánu č. 122/2017 zo dňa 04.12.2017 

vypracovaný GEODETICKÉ PRÁCE, Ing. Peter Havlík, Ľudovíta Ivana 1/165, 934 05 

Levice, overený dňa 7.12.2017 pod. č. 1134/2017: 

Diel číslo 15 o výmere 693 m² 

Diel číslo 16 o výmere 338 m² 

Diel číslo 17 o výmere 391 m² 

Diel číslo 18 o výmere 703 m² 

 

            SPOLU ako parcela registra „C“ č. 5496/2 o výmere  2125 m² vedená ako záhrady 

Z predávajúceho : Ján Novák, rod. Novák, bytom Žiar nad Hronom, A. Dubčeka 379/43 na             

kupujúceho , t.j. Obec Kozárovce, zast. Ing. Jozefom Majerom, starostom obce, IČO: 00307149 sídlo 

Kozárovce č. 685, 935 22 za kúpnu cenu vo výške 10625,- EUR (slovom desaťtisícšesťstodvadsaťpäť 

eur ) 

3. Schvaľuje 

Spôsob prevodu –  kúpa, zámer kúpy: zriadenie zberného dvora. 

Za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 

Bod  18      Prerokovanie nájomných zmlúv 

 
P. starosta  - prerokovali sme to aj na obecnej rade. Výpoveď nájomnej zmluvy p. Együdovej. 
Mala v prenájme byt č. 3 v 6BJ – postavené – ŠFRB. V žiadosti uvádza, že nájom končí 
1.1.2018. So SLUŽBYT LEVICE spol. s r. o. sme sa dohodli, že priestory prevezmeme 2.1.2018. 
O tento byt máme hneď záujem. Sú to nájomníci v služobnom byte v škole – Biščoví.  
Na OR sa riešilo zvyšovať, alebo nezvyšovať nájomné,  ďalej sa riešila úprava nájmu 
nájomného bytu Renáty Ižoldovej – možnosť nájmu služobného bytu, pokiaľ pracuje u nás 
v škole. Čo sa týka nájmov, dohôd o ukončení nájmu a nových zmlúv, sú to štandardné 
zmluvy – posielali sme Vám ich návrhy. Príloha č. 13. 
 
P. starosta dal hlasovať za OZ schvaľuje: 
 
Dohodu o skončení nájmu s nájomcom Bc. Daniela Együdová v bytovom dome so súpisným 
č. 996 
Dohodu o skončení nájmu s nájomcom Martin Biščo – byt nachádzajúci sa v budove ZŠ s MŠ 
Kozárovce č. 927 
Nájomnú zmluvu s nájomcom Martin Biščo – prenájom bytu č. 3 v bytovom dome so 
súpisným č. 996 
Nájomnú zmluvu s nájomcom Helena Švecová - byt nachádzajúci sa v budove ZŠ s MŠ 
Kozárovce č. 927 
 



Za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 
 
P. Martina Holečková – kto je tá nájomníčka? 
P. starosta – je to p. Švecová. Boli sme na obhliadke bytu, slušná pani s deťmi... 
 
P. starosta – čo sa týka nájomného v školskej bytovke s. č. 843, pred rokom sa zvyšovalo. 
V rámci finančnej komisie a obecnej rady bolo povedané, aby sa nájomné nezvyšovalo, ale 
aby nájomcovia platili služby s užívaním bytu priamo správcovi – SLUŽBYT LEVICE spol. s r.o. 
na základe ich výmeru. 
 
P. starosta dal hlasovať za OZ schvaľuje: 
 
Nájomné v šk. byte súp. číslo 843 nezvyšovať. Nájomcovia obecných nájomných bytov budú 
platiť služby spojené s užívaním bytu priamo správcovi - SLUŽBYT LEVICE spol. s r.o. na 
základe doručených výmerov. 
 
Za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV. 
 
P. starosta dal hlasovať za OZ schvaľuje: 
 
Dodatok k nájomnej zmluve uzatvorený s p. Renátou Ižoldovou a p. Filipom Ižoldom. Počas 
doby pracovného pomeru Renáty Ižoldovej v ZŠ s MŠ Kozárovce platiť nájomné vo výške 
nájmu za služobný byt, s účinnosťou od 1.1.2018. 
 
 
Za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVI. 
 

Bod   19        Prerokovanie textu kroniky obce 

 
P. starosta – p. Ivana Švoliková Vás vyzvala, aby ste pripomienkovali text kroniky obce          
na r. 2016. P. Ivana Švoliková prečítala pripomienky, uviedla, že zmeny boli zapracované. 
 
P. starosta dal hlasovať za OZ schvaľuje: 
 
Text kroniky obce za rok 2016. 
 
Za: 8                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVII. 
 
 

Bod  20       Interpelácie 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky.  Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 



Bod  21       Rôzne 

  
- Uznesenie IROP - doplnenie 

 
P. starosta – ohľadom kanalizácie nám prišla výzva na doplnenie. Potrebné je schváliť nové 
uznesenie. Prečítal znenie uznesenia. 
 
 
P. starosta dal hlasovať za OZ schvaľuje: 
 

 Predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Kozárovce – rozšírenie kanalizačnej 
siete“ realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 
príspevok na zlepšenie zásobovania pitnou vodou, čistenie odpadových vôd, 
kanalizácia, kód výzvy IROP-P04-SC421-2017-19, ktorého ciele sú v súlade s platným 
uzneseným plánom obce Kozárovce a platným programom rozvoja obce Kozárovce; 

 zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP 
v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. minimálne vo výške 60 000 EUR; 

 zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.  
 
 
Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVIII. 
 

- Prerokovanie výšky dotácie ( CVČ ) 

P. starosta –  každoročne schvaľujeme výšku dotácie na záujmové vzdelávanie detí s trvalým 

pobytom na území obce v centre voľného času. Navrhoval by som výšku nemeniť, napokon takto sme 

to prerokovali aj vo finančnej komisii a rade. Ponechal by som 40,00€ 

P. starosta dal hlasovať za: 
OZ schvaľuje 

Výšku dotácie 40€ na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce v centre 

voľného času pre rok 2018. 
 
Za: 8                     proti: 0                    zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIX. 
 

- Prerokovanie Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kozárovce pre 

športovkyňu Dominiku Chorvátovú  

P. starosta –  Dominika Chorvátová sa venuje stolnému tenisu. Žiadosť Vám bola zaslaná. Tvorí 
prílohu č. 14. Bolo prerokované aj na obecnej rade. Finančná komisia a aj kultúrna komisia 
odporúčajú schváliť 300,00€. 
 

P. starosta dal hlasovať za: 
OZ schvaľuje 



 
Výšku dotácie 300,00€ pre Dominiku Chorvátovú. 

Za: 8                     proti: 0                    zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXX. 
 
 
 

- Informácie o podnikateľskej činnosti OcÚ služby 
 
P. starosta – v rámci finančnej komisie sme sa zaoberali aj hospodárením Espresso Café. 

Materiál tvorí prílohu č. 15. Upozornil som na jeden problém, ktorý nás bude čakať 

s prevádzkou v cukrárni. Máme tam vedúcu na úväzok 0,2. Pôjde na materskú dovolenku. 

Budeme mať vážny problém preobsadiť toto miesto. 

Záver finančnej komisie bol – zaoberať sa na marcovom OZ.  
 
Otvorenou otázkou zostáva, či budeme cukráreň prevádzkovať ďalej, alebo ponúkneme na 
prenájom s tým, že charakter prevádzky chceme ďalej ponechať. 
 
Otváram rozpravu. 

P. Milan Záhorský – na ČOV, každý rok je strata. Mal by som návrh. Budúci rok zvýšiť platbu.  
P. starosta – nevykryje to aj tak celú stratu. 
- prevádzka kanalizácie – URSO – vysvetlil ... neschvália cenu, ktorú by sme potrebovali na 
stočné. 
P. Martina Holečková – espresso – malé priestory, malo by sa rozšíriť, chýba nám priestor na 
menšie rodinné posedenia. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
OZ schvaľuje 

 
Informácie o hospodárskom výsledku podnikateľskej zložky obce za obdobie 1. - 9. 2017 
a ďalšie smerovanie  a štruktúru prevádzky schváliť na marcovom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva v roku 2018. 
 

 Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXI. 
 

- Návrh inventarizačných komisií 
 
P. starosta – inventarizačné komisie zostali tak, ako boli schválené minule. Inventúru je 
potrebné urobiť ku dňu 31.12.2017. Inventarizácia tovaru a materiálu v podnikateľskej 
prevádzke sa vykoná ku dňu 31.12.2017, komisiu určí vedúca OcÚ služby. Materiál tvorí 
prílohu č. 15. 
 



P. Marián Majer – miestne hospodárstvo, pohrebníctvo, zdravotné stredisko, málo členov 
komisie, žiadam doplniť. 
- doplnené – Miroslav Širuček, Slavomír Benčat 
 
P. starosta dal hlasovať  
OZ schvaľuje 
Inventarizačné komisie podľa predloženého návrhu s doplnením členov , inventúru vykonať 
ku dňu 31.12.2017.  
Inventarizáciu tovaru a materiálu v podnikateľskej prevádzke vykonať ku dňu 31.12.2017, 
komisiu určí vedúca OcÚ služby. 
Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXII. 
 

- Prerokovanie BIGFIT 

P. starosta –  pán Švolík, býva v Martine, má sieť posilňovní. Chcel by zriadiť aj u nás. 

V bývalých potravinách, chcel by využívať skladové aj pivničné priestory a postupne aj vrch - 

podkrovie. Priestory sa mu páčia, ale ponúka max. 200€ mesačne. Zámer je dobrý, je to 

lukratívny priestor, budú tam nové bytovky ... zaoberali sme sa jeho ponukou aj na finančnej 

komisii, správu o činnosti finančnej komisie ste počuli. Je tu teda návrh na uznesenie tak, ako 

ho schválila finančná komisia. 

P. starosta dal hlasovať  
OZ schvaľuje 
 
Prenájom bývalých potravín pre spoločnosť BIGFIT, so zámerom zriadenia posilňovne 
a nájomným 200€ mesačne, za dodržania 3 zásadných podmienok: 
1. garantované nájomné 200€ mesačne po dobu maximálne 36 mesiacov, 
2. zmluvný záväzok do tejto doby odkúpiť budovu za min. 100 tis. € a zmluvne garantovať 
zachovať účel užívania 
3. garantovať právo obec schváliť projekt vzhľadu a účelu užívania budovy 
 
Za: 8                     proti: 0                    zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXIII. 
 

Bod  22       Diskusia 
 
P. Zuzana Poláčiková – oslovili ma, aby sa zrekonštruovala hrobka BEŠE – na cintoríne 
- treba natrieť plot 
P. starosta – podľa mňa tam ani nie je platná nájomná zmluva, ale plot nie je problém 
opraviť, stačí tam náter. 
P. Monika Nemčeková – nemáme  nejaké hrobky Nemcov? 
P. Milan Záhorský – nie, to sa exhumovalo. 
P. Zuzana Poláčiková – oslovila ma p. Hamarová – má nejaké staré fotografie, nebolo by 
možné dať ich do DK? 
P. starosta – história – chcem, aby p. Mráz dal dokopy. 
 



Bod  23       Záver 

Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť             
na rokovaní OZ aj za celoročnú spoluprácu a ukončil 13. riadne zasadnutie OZ. 
  
                                                                                                      Ing. Jozef Majer 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
Overovatelia zápisnice:            p.  Marián Valach 
                                                      p. Erik Šusták 
 
Zapisovateľka                             p. Mária Považanová 
 
 
 
 
 
 
                                                                          

 

 

 

 
 

 
 
 


